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WMO beleidsplan 
In de vergadering van 30 mei besprak de raad het beleidsplan WMO 2013-2016. De CDA fractie heeft 
gestemd voor het vaststellen van dit beleidsplan. Blij zijn we dat in de nota wordt uitgegaan van wat 
mensen nog wel kunnen in plaats van dat we stilstaan bij wat ze niet meer kunnen. Ook ouderen zijn 
vaak nog heel goed in staat om zelf te beslissen hoe ze hun leven willen leiden. Als er problemen 
ontstaan is het goed als er hulp is van familie, vrienden en vrijwilligers. Wel vinden we dat deze hulp 



altijd op vrijwillige basis gegeven en ontvangen moet worden en nooit kan worden verplicht. Dat lijkt 
vanzelfsprekend maar het beleidsplan bevat bv. een voorstel om mensen met een uitkering 
vrijwilligerswerk te laten verrichten. De CDA fractie vindt dat het vrijwilligerswerk door 
uitkeringsgerechtigden geen taken als huishoudelijke hulp of verzorging van mensen mag bevatten. 
De fractie heeft ook twee moties ingediend. In de media heeft u de afgelopen maanden wellicht 
gelezen wat de landelijke overheid allemaal wil veranderen op het gebied van de zorg. Zo wil men de 
vergoeding voor huishoudelijke hulp flink terugschroeven. In het beleidsplan van onze gemeente 
worden deze maatregelen in het eerste hoofdstuk beschreven. De CDA fractie heeft een motie 
ingediend om te voorkomen dat het college en / of Participe (de uitvoeringsorganisatie voor de WMO) 
vooruit zouden lopen op deze beleidsvoornemens van het kabinet. Helaas heeft deze motie het niet 
gehaald. De meeste raadsleden vonden dat de raad wel kon ingrijpen op het moment dat deze situatie 
zich zou voordoen in plaats van een dergelijke situatie te voorkomen door middel van deze motie. Een 
motie die wel met grote meerderheid door de raad is aanvaard is onze motie om gelet op alle 
veranderingen die er op de gemeenten afkomen jaarlijks het huidige beleid te evalueren en waar 
nodig aan te passen.  
 
Meer informatie bij: Marly de Blaeij, mdeblaeij@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Economisch Actieplan 
De CDA fractie is positief over het plan dat de Gemeente Alphen aan den Rijn en de vereniging van 
ondernemingen (VOA) gezamenlijk hebben opgesteld: het Economisch Actie Plan 2013. Met dit plan 
willen de gemeente en de VOA bereiken dat er meer werk komt. Wat ons betreft had dat plan er al 
veel eerder mogen komen, we zitten al drie jaar in de crisis! Men hoopt meer werk te creëren door een 
gunstiger vestigingsklimaat, aantrekken van meer startende ondernemers, en een goed 
functionerende arbeidsmarkt. Zij hebben 35 actiepunten opgesteld. Voor de uitvoering van het 
Actieplan richten VOA en gemeente gezamenlijk een stichting op. Deze stichting houdt zich 
voornamelijk bezig met het inrichten en verhuren van het Ondernemershuis aan de Antarctica en het 
organiseren van lezingen, netwerkbijeenkomsten en trainingen. Men verwacht van de Alphense 
bedrijven inzet voor het bieden van stageplaatsen. Onze fractie had nog enige sceptisch tegen het 
Ondernemershuis, publiek geld steken in een gebouw van WonenCentraal zagen we niet echt zitten. 
Bestuurder de heer Edwin ten Brink van de VOA heeft in onze fractievergadering het één en ander 
toegelicht en het gaf ons vertrouwen, dat de constructie goed in elkaar steekt. In de raadsvergadering 
hebben we gevraagd om waar mogelijk het actieplan nog meer resultaatgericht te maken. Het college 
vraagt een budget van €270.000, hiervan is €100.000 voor de inrichting van het Ondernemershuis en 
voor 3 jaren €90.000 per jaar voor de uitvoering van het plan. Dekking voor dit jaar heeft wethouder 
Hoekstra al gevonden, in de juni vergadering wordt aan de raad toestemming gevraagd. 
 
Meer informatie bij: Marjon Verkleij, mverkleij@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Wijk- en kernenbeleid 
De CDA fractie streeft naar een lokale samenleving die zich kenmerkt door het meedoen van 
inwoners, waar overheid en inwoners met elkaar werken aan leefbaarheid en betrokkenheid. Om 
straks als 100.000 plus gemeente niet te ver van de inwoners af te komen staan en een goed contact 
te behouden hebben wij in juni 2011 een motie ingediend en vinden we de uitwerking hiervan terug in 
het wijk- en kernenbeleid ‘Maatwerk en Dichtbij’. Op ons initiatief is dit beleid voor de nieuwe 
gemeente uitgewerkt. Wij onderschrijven dit beleidsplan, uitgaande van wat er al is in de kernen en 
wijken. Vooral het behoud van identiteit van de diverse kernen en het stimuleren van het 
verenigingsleven vinden wij belangrijk. Voor ons geen betutteling, maar uitgaan van de kracht van 
ieder mens. Wij zien duidelijk een link met het nieuwe WMO beleidsplan en de sociale agenda. Wij zijn 
geen voorstander van inzet van nieuwe formatie of gebouwen. Zoek maar verbinding en ontmoeten in 
scholen, sportaccommodaties of kerken. Zoals beschreven zal het gebiedsteam onder leiding van een 
gebiedsregisseur dan ook bestaan uit ambtenaren die nu al werken in één van de drie gemeenten. In 
het beleidsplan wordt geschreven over een leefbaarheidsbudget van €2, pp. Echter het moet wel door 
de nieuwe raad beschikbaar worden gesteld. Wat de CDA fractie betreft moet dat budget worden 
ingezet voor een betere saamhorigheid, meer participatie en minder eenzaamheid.  
 
Meer informatie bij: Marjon Verkleij, mverkleij@alphenaandenrijn.nl 
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NAF terrein 
Het NAF terrein is een vieze puist in onze gemeente weliswaar gelukkig onder de grond en onder de 
bagger van de Oude Rijn. Er is een sanering in uitvoering. We hebben recent externe deskundigen 
naar deze grondverontreiniging en sanering laten kijken. Eén van hun aanbevelingen is om deze 
ingewikkelde technische materie voortaan in Jip en Janneke taal te vertalen. Dat vergroot het inzicht 
of de sanering de goede kant opgaat. En een dergelijk stuk lag niet voor. De voortgangsrapportage 
over de uitgevoerde sanering in 2012 was veel te technisch en dus niet te lezen. Op ons initiatief gaan 
nu enkele leden van de raad, waaronder ondergetekende, deze technische rapportage proberen te 
doorgronden en zullen de resultaten rapporteren aan de raad en omwonenden. 
 
Meer informatie bij: Joost van Beek, jvanbeek@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Kwaliteitsplan Paardenhouderij 
Steeds vaker ziet men paarden in de wei in het landelijk gebied De paardenhouderij kan bijdrage aan 
het behoud en duurzame ontwikkeling van het landelijk gebied, met name invulling voor vrijgekomen 
agrarische bedrijven en mogelijkheden voor nevenfuncties op bestaande bedrijven. Gezien de 
ontwikkelingen in deze sector vindt de CDA fractie het goed dat richtlijnen nu helder omschreven zijn, 
zodat wildgroei in het buitengebied voorkomen wordt. Immers ook voor andere sectoren gelden 
passende regels. Dat ook de paardenhouders zich kunnen vinden in de regels, blijkt wel aan de 
weinige zienswijzen die binnen gekomen zijn. Ik heb antwoord gekregen op de vragen die ik gesteld 
had over het verschil tussen een paddock (is in alle gevallen mogelijk om aan te leggen) en een 
rijbaan (alleen voor bedrijfsmatige uitoefening) en het beleid t.a.v. van het Jacobskruiskruid en 
overlast van paardendrollen op de weg. De laatste twee aandachtpunten kunnen in het nieuwe APV 
van de nieuwe gemeenten worden besproken.  
 
Meer informatie bij: Marjon Verkleij, mverkleij@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Verslag werkbezoek CDA 2e Kamerlid Jaco Geurts aan de 
Greenport 
De herindeling komt steeds dichterbij!! Om ons de verschillende sectoren van onze nieuwe gemeente 
eigen te maken, heeft het CDA campagneteam op 24 mei een werkbezoek georganiseerd in de 
Greenport regio Boskoop. Wij willen een signaal afgeven dat de belangen van dit deel van de 
landbouw ons aan het hart gaat. Het interessante programma is opgesteld door Peter Bontekoe en 
Kees van Velzen. Zij hebben veel affiniteit met de Greenport en hebben gezorgd dat verschillende 
aspecten van de boomkwekerij aan bod kwamen. Om de verbinding met Den Haag te maken, was 
Tweede Kamerlid Jaco Geurts bij dit werkbezoek aanwezig. Daarnaast waren ook lijsttrekker Marjon 
Verkleij, de (kandidaats-) raadsleden Peter Bontekoe, Mark Vermeulen, Truus Smits, Ruud Fraanje, 
René Vrugt; wethouder Kees van Velzen, lijstduwer Hans Groen in ’t Wout en IB-lid Han Zweers. 
Rode draad tijdens het werkbezoek was de aandacht voor verkeer en vervoer (logistiek), het 
opschalen en herstructureren (fondsvorming) en jonge ondernemers en kansen van het gebied. 
De delegatie heeft een bezoek gebracht aan vier verschillende bedrijven. Alle ondernemers spraken 
vol passie over hun bedrijf. Zij hielden gloedvolle betogen over hun producten, het opkweken van de 
planten, het afleveren naar de klanten en hun liefde voor de boomkwekerij in de regio Boskoop en 
Rijnwoude. De bezoekende bedrijven waren: handelskwekerij Siem Hoogeveen op het ITC terrein; 
GroenDirect, een moderne marktplaats en webshop, waar 500 kwekers hun plantgoed in de etalage 
stallen en hun producten getransporteerd worden door Europa, ook op het ITC terrein; Jac. Oudijk, 
volle gronds- en containerkweker van meerjarige tuinplanten op Laag Boskoop en Hulst Tuinplanten 
BV aan de Gemeneweg in Hazerswoude-Dorp. 
 
Meer informatie bij: Marjon Verkleij, mverkleij@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Verslag CDA op de koffie in Driehoorne 
Op zaterdag 25 mei jl. zijn vier CDA-ers op bezoek geweest bij de bewoners van Driehoorne. We 
wilden horen tegen welke problemen met de gemeente zij aanlopen. En wat de CDA fractie daar aan 
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kan doen. We werden ontvangen door een 15 tal die veel vragen hadden. Op het terrein van de 
WMO, het bouwen van meer seniorenwoningen in Nieuwe Sloot, het gevoel van onveiligheid in de 
Hooftstraat en in de directe omgeving van Driehoorne en uiteraard de kosten van de verbouwing van 
de raadzaal. Het is een verfrissend en genoeglijk gesprek geweest waarbij weer eens duidelijk werd 
hoe belangrijk een gesprek, uitleg en wederzijdse communicatie is. We hebben toegezegd op 
bovengenoemde vragen nog een schriftelijke uitleg te geven. En zeker ook nog een keer terug te 
komen. 
 
Meer informatie bij: Joost van Beek, jvanbeek@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Woensdag 5 juni a.s. Politieke avond met leden en belangstellenden 
Op woensdag 5 juni a.s. gaat de CDA fractie Alphen aan den Rijn graag met leden en 
belangstellenden in gesprek over een aantal onderwerpen. 
Deze avond wordt georganiseerd in zalencentrum van de Maranathakerk aan de J. Coninckstraat. 
Van 20.00-20.30 uur is er een korte ALV, en vanaf 20.30 uur zijn leden en belangstellenden van harte 
welkom om met fractieleden in gesprek te gaan over Lage Zijde, Financiën en de Sociale agenda. Dat 
gebeurt in de vorm van ronde tafels waar u in gesprek kunt gaan met de CDA raadsleden. Elke tafel 
heeft een thema en u kunt switchen langs de tafels. Ook is er 1 “vrije” tafel waar geen onderwerp is 
geagendeerd en waar u elk punt kunt inbrengen dat u wilt bespreken.  
U bent van harte welkom! 
 
 

Vergadercyclus juni 2013 
 Donderdag 6 juni is er informatiemarkt en raadscommissie 

Op de agenda van de informatiemarkt staat: 
o Ontwikkelingen Lage Zijde 
o Rapport, één gemeente, één tarief van de rekenkamercommissie 

Op de agenda van de raadscommissie staat: 
o Structuurvisie ‘De stad van morgen’ 

Op de agenda van de gezamenlijke raadscommissie staat: 
o Rapport van de Externe Commissie Midden Holland 
o Presentatie Discussienotitie ‘Spijkers met koppen’ van Holland Rijnland 

 Dinsdag 11 juni vergadert de CDA fractie om 20.00 uur 

 Donderdag 13 juni is er informatiemarkt en raadscommissie 

 Dinsdag 25 juni vergadert de CDA fractie om 20.00 uur  

 Donderdag 27 juni is er raadsvergadering vanaf ’s middags 16.00 uur 
 
 
Indien u deze fractieflits niet meer wilt ontvangen, stuurt u dan een mail naar 
fractieondersteuning.cda@kpnmail.nl 
Uw e-mailadres wordt dan direct verwijderd. Natuurlijk kunt u ook altijd nieuwe abonnees aandragen.!  
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